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PROTOKÓŁ   Nr XXXIV/2021 

z obrad  XXXIV sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna  
w dniu  10 maja 2021 r. 

Punkt 1 porządku obrad 

     Przewodnicząca Rady –Beata Malarska otworzyła obrady  XXXIV korespondencyjnej sesji 
Rady Gminy Daszyna. Poinformowała, że  w związku z wprowadzeniem na terenie całego 
kraju stanu  epidemii oraz  w wyniku zmiany przepisów obecna XXXIV sesja  Rady Gminy 
Daszyna zwołana została  w trybie  korespondencyjnym.   
     Radni otrzymali  projekty uchwał  wraz z uzasadnieniami.  Do materiałów załączone 
zostały imienne karty do głosowania.  
Radni mogli zgłaszać pytania  dotyczące projektów uchwał oraz pozostałych materiałów 
otrzymanych wraz z zaproszeniem na sesję w  formie mailowej lub telefonicznej.                         
W wyznaczonym terminie nie wpłynęło żadne pytanie. 
     Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  kartami do głosowania  
zawierającymi  wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał. W  związku z 
powyższym Przewodnicząca stwierdziła kworum XXXIV korespondencyjnej sesji, która jest   
ważna do podejmowania uchwał -100% ustawowego składu Rady.  
 
 Porządek  obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie  Gminy Daszyna na rok 2021. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium  
     uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Daszyna. 
4. Ocena zasobów pomocy społecznej rok 2020. 
5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu współpracy Gminy Daszyna  
     z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi  
     działalność pożytku publicznego w 2020 roku.  
6. Przyjęcie protokołu Nr XXXIII/2021 z obrad sesji korespondencyjnej w dniu  
     29 marca 2021 r. 
7. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca przedstawiła  wyniki  z głosowania nad poszczególnymi uchwałami: 

Punkt  2 porządku obrad  

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Daszyna na  2021 rok. 
Za podjęciem uchwały głos oddało                   6 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało               8 Radnych 
Od głosu wstrzymał się                                        1 Radny 
Uchwała nie została podjęta . 
 

Punkt 3 porządku obrad  

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium  uwarunkowań        
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Daszyna. 
Za podjęciem uchwały głos oddało                    6   Radnych 
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Przeciw podjęciu uchwały głosowało                8   Radnych 
Od głosu wstrzymał się                                        1   Radny 
Uchwała nie została podjęta. 
 

Imienne karty z głosowania radnych będą opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 
Gminy Daszyna. 

 

Punkt  4 porządku obrad 

Radni otrzymali  „Ocenę zasobów pomocy społecznej rok 2020”. Nie zgłoszono pytań , ani 
uwag do treści dokumentu. 

 
Punkt  5 porządku obrad 

Radni otrzymali „Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu współpracy Gminy Daszyna z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2020 roku”. Nie zgłoszono pytań , ani uwag do treści sprawozdania. 

 
Punkt 6 porządku obrad  

Radni nie wnieśli uwag  do protokołu  Nr XXXIII/2021 z obrad sesji w dniu 29 marca  2021. 

Przewodnicząca udzieliła głosu  Wójtowi- Zbigniewowi  Wojtera. 

 

Wójt Gminy: Pani Przewodnicząca, Pani Danusiu, Szanowni Radni, Drodzy Mieszkańcy, 

którzy uczestniczą w dzisiejszej sesji w sposób zdalny: 

Było pytanie w trakcie przygotowań do dzisiejszej sesji przez Pana radnego Kamińskiego 

Stanisława odnośnie dowiezienia materiału na potrzeby remontu dróg. Remonty się już 

rozpoczęły. Co prawda pogoda nam tak średnio sprzyja w tych remontach, ponieważ te 

deszcze są dość intensywne. Wiadomo, że jak jest woda, to nie można prowadzić prac 

związanych z remontem. Oczywiście mówię o drogach gruntowych i ten materiał we 

właściwym czasie zostanie dowieziony. Dzisiaj też nie prowadzimy  prac związanych z 

równaniem tych dróg naszych, które są wytypowane do przeprowadzenia remontu. Nastąpi to 

lada dzień, także dla uspokojenia i dla odpowiedzi dla Pana Stanisława, jak również 

mieszkańców Karkoszek, że to dowieziemy. Droga, która jest od Jabłonnej do Karkoszek, 

została zakwalifikowana do dofinansowania, jeżeli chodzi o fundusze w ramach odbudowy 

dróg lokalnych. I ona jest na 35 miejscu listy rezerwowej. W związku z tym, żeby przystąpić do 

remontu, czekamy na to, aż zostaną rozstrzygnięte wszystkie przetargi w ramach tej listy 

podstawowej, która jest opublikowana przez wojewodę Łódzkiego. W momencie, kiedy 

zostanie doprowadzone do przeprowadzenia przetargów i  środki zostaną zwolnione, jeżeli 

chodzi o rezerwę, wtedy będzie możliwość procedowania, remontu drogi od Jabłonnej. 

Musimy się uzbroić w cierpliwość i liczymy na to, że te oszczędności się pojawią. Jest  to 

niezależne od nas, tylko wynika z  prowadzonego naboru.   

Droga jest w fatalnym stanie i my to wiemy i widzimy, ale czekamy na to, żeby te środki do nas 

spłynęły, wtedy będziemy mogli zrobić remont. Jeżeli chodzi o inne rzeczy, które się w 
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obecnym czasie tutaj u nas dzieją, to  prace związane z przebudową boisk przy szkole w 

Daszynie i w Mazewie. Jest to kontynuacja prac, które zostały, zapoczątkowane w ubiegłym 

roku. Kontynuujemy prace związane z budową obiektu laboratorium w Daszynie. 

Kontynuujemy prace związane z budową budynku, który będzie służył DPS-owi w Drzykozach. 

Są również inne rzeczy jak bieżące remonty, które prowadzimy. Jeżeli chodzi o Urząd Gminy, 

mamy nakaz Komendy Państwowej Straży Pożarnej co do remontu, a więc wymiany tych 

elementów paneli plastikowych na trwały materiał, chodzi o tynki. Czekamy na odpowiednią 

pogodę, jeżeli chodzi o prace związane z budową parkingu przed Urzędem Gminy. Sezon 

grzewczy w tym roku się nam bardzo przedłużył. Dopiero dzisiaj wyłączamy instalację 

grzewczą. Zrobimy podsumowanie, jeśli chodzi o kwestie, jakby odpłatności za doprowadzanie 

ciepła dla naszych mieszkańców, ponieważ  ten rok  pokazał, że koszty znacznie wzrosły. Raz, 

że cena gazu wzrosła, dwa to również ten okres grzewczy też się znacznie wydłużył. Wiadomo, 

że tutaj jest też wiele kwestii, które wymagają omówienia i dotyczą jakby tych dzisiejszych 

tematów związanych  z sesją, ale to po ustaleniach z Panią przewodniczącą będziemy 

Szanownych Państwa radnych informowali, co ustalimy. Także, jeżeli chodzi o dzisiejszą sesję     

i pytanie Pana Stanisława to, co się dzieje na bieżąco, tak pokrótce przedstawiłem. Dziękuję za 

udzielony głos.  

 

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za wypowiedź.  

 

Punkt 7 porządku obrad  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XXXIV 

korespondencyjną sesję Rady Gminy Daszyna. 

 

 

 

 

 
Sporz. D.Kaźmierczak  

 

 


